
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 178

Vurderer ministeren, at det inden for rammerne af dansk lovgivning er muligt at fordele

gymnasieelever baseret på herkomst, herunder at indføre et loft over andelen af elever

med udenlandsk baggrund på det enkelte gymnasium?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Henrik Dahl (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Henrik.Dahl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg

formand
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